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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
Vorig jaar kwam de rijksoverheid met een visie op open data. Maar ik zie dat we er vanuit de  provincie nog 
niet mee begonnen zijn. Er is op landelijke/gemeentelijk niveau een aantal initiatieven, wat open data 
betreft. Voorbeelden hiervan zijn de gemeente Amsterdam en de provincie Zuid-Holland. Het hergebruiken 
van overheidsgegevens kan groot voordeel hebben . Het vorm geven aan dit streven en het op het juiste 
formaat openstellen is een goede manier om deze informatie aan de inwoners van onze provincie door  te 
geven. De gegevens hebben we, het moet nog aangeboden worden en de link naar de bron moet duidelijk 
aangegeven worden en toegankelijk zijn. Niet alleen  de burger, maar ook verschillende organisaties (privé 
of overheden ) kunnen van deze gegevens  profiteren. De overheden hebben de laatste jaren veel data 
verzameld, op veel gebieden bijvoorbeeld : veiligheid, zorg, onderwijs, mobiliteit, lucht, natuur, milieu ….. 
Als  alle  overheden op dezelfde  eenduidige manier hun data aanbieden, dan kunnen gebruikers (burgers, 
bedrijven, organisaties) die data combineren met data uit andere bronnen en er zo sociaal, maatschappelijk 
en  economisch  waardevolle nieuwe  data van maken. 
 

1. Bent u op de hoogte van ontwikkelingen ronde de “open data overheid” beleid ? 
 

2. Heeft  GS  plannen om binnenkort met open data traject te starten? Zo ja, hoe pakt u dat aan, zo nee 
waarom niet?  En wanneer denkt u dat u er mee kan beginnen ? 

 

Namens de SP fractie en hoogachtend, 
 
Y. Lutfula 
 


